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Datum 02-03-2018 

Programma:   

11 Bedrijfsvoering 

Portefeuillehouder Burgemeester 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 13-03-2018 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 13-03-2018 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Regiemanager 07-03-2018 

Burgemeester 07-03-2018 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 08-03-2018 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-03-14 

  

Bijlagen 

Vragen CDA + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 13-03-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van het CDA over Beter aanbesteden vast te stellen; 

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  het antwoord aan het CDA is verzonden 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief  van 19 februari heeft de heer Groothuis van de fractie van het CDA uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over Beter aanbesteden. Bijgaand treft u de beantwoording aan 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

van de Gemeente Deventer 

Postbus 5000 

7400 GC  DEVENTER 

 

 

Deventer, 19 februari  2018. 

 

Betreft: Schriftelijke vragen ex. art. 45 Reglement van Orde. 

 

Onderwerp:  Beter aanbesteden. 

 

 

 

 

Geacht college, 

 

In het regeerakkoord erkent het kabinet het belang van het beschikken over voldoende 

inkoopexpertise bij overheden. Het spreekt verder de ambitie uit om de inkoopkracht van 

de overheid beter te benutten voor het versnellen van duurzame transities, het inschakelen 

van kwetsbare groepen en om innovatief in te kopen. Het kabinet wil gemeenten 

ondersteunen bij het benutten van mogelijkheden om goede en betaalbare ondersteuning 

in het sociale domein in te kopen en kansen te bieden voor nieuwe toetreders en 

innovatieve vormen van ondersteuning. Het kabinet heeft daartoe vrijdag 16 februari jl. de 

Actieagenda Beter Aanbesteden gepresenteerd. 

 

De CDA-fractie vindt dat aanbesteden door de gemeente toegankelijker moet worden voor 

het MKB. Op basis van deze actieagenda wil het CDA, met alle betrokkenen, sámen de 

problematiek aanpakken. Heldere afspraken betekenen meer effectiviteit voor inkopers, dat 

is beter voor onze gemeente, en meer kansen bij aanbestedingen voor ondernemers en 

zeker mkb’ers. Dat komt de lokale economie en werkgelegenheid weer ten goede. De CDA-

fractie wil dat de gemeente de acties uit de Actieagenda snel oppakt en heeft daarom de 

volgende vragen:  

 

1. Heeft het college de aanbestedingsprocedure(s) recent intern en/of samen met 

inschrijvers geëvalueerd? Zo ja, wat zijn de ervaringen en verbeterpunten? Zo nee, is 

het college daartoe bereid?  

2. Kent onze gemeente een inkoopkalender en/of is het inkoopbeleid openbaar 

beschikbaar?  



3. Uit de Actieagenda blijkt dat het voor het MKB vaak lastig is om toegang te krijgen 

tot overheidsopdrachten. Wat zijn de ervaringen in onze gemeente? 

4. Wordt er in onze gemeente gebruik gemaakt van marktplaatsen en inkoopbureaus? 

Zo ja, wat zijn de ervaringen hiermee?  

5. Is het college bereid om de aanbevelingen en acties uit de Actieagenda Beter 

Aanbesteden toe te passen op de werkwijze in onze gemeente, de plaatselijke 

ondernemers hierbij te betrekken, en de raad te informeren over de wijze waarop? 

 

Met vriendelijke groet, 

Henk Groothuis, CDA 
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14 0570 

 
Aan de fractie van het CDA 
De heer H. Groothuis 
Interne Post 

telefoon 

 
0570 - 693219 
direct telefoonnummer 

 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 

 
 
 
 
 
 
 

BO/ 2018-000478  13 maart 2018 
kenmerk  uw referentie  datum 

     
H.M. Schuldink/H.A.G. van den Burg Schriftelijke vragen ex art 46 RvO over Beter aanbesteden 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Groothuis, 
 
In uw brief van 19 februari heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Beter 
aanbesteden. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1 
Heeft het college de aanbestedingsprocedure(s) recent intern en/of samen met inschrijvers geëvalueerd? Zo 
ja, wat zijn de ervaringen en verbeterpunten? Zo nee, is het college daartoe bereid?  
 
Antwoord 
Bij de meeste aanbesteding worden inschrijvers uitgenodigd om de betreffende aanbesteding te evalueren. 
Soms leidt dat tot verbeterpunten aan de kant van de gemeente. Omdat dergelijke evaluaties vaak gaan over 
het inzichtelijk maken van een reden van afwijzing liggen verbeterpunten of leereffecten voor de gemeente 
ook veelal op dat vlak. Het gaat dus vaak over transparantie in beoordelingssystematieken en eigenlijk nooit 
over bijvoorbeeld drempels die MKB-ondernemingen ervaren. Vanuit de gemeente werken we al sinds 2013, 
vanuit de samenwerkingsovereenkomst Ondernemersvriendelijk Aanbesteden, samen met de branche 
organisaties MKB-Nederland, VNO NCW en Bouwend Nederland en andere stedendriehoekgemeenten, actief 
samen om op een professionele wijze aan te besteden. Sinds begin 2017 is dat bijvoorbeeld ook praktisch 
ingevuld in het regionale ‘adviespunt aanbesteden’. Een adviespunt waar onder andere vanuit Deventer, 
samen met regionale ondernemers, wordt gesproken over mogelijke verbeteringen in de 
aanbestedingspraktijk. In het proces voor totstandkoming van nieuw Inkoop- en aanbestedingsbeleid is recent 
het inkoopbeleid intern geëvalueerd. Verbeterpunten zijn opgenomen in het voorstel voor nieuw vast te stellen 
Inkoop- en aanbestedingsbeleid dat binnenkort aan het college wordt voorgelegd. 
 
Vraag 2 
Kent onze gemeente een inkoopkalender en/of is het inkoopbeleid openbaar beschikbaar?  
 
Antwoord 
Het overzicht van de geplande inkooptrajecten en aanbestedingen van de gemeente Deventer is niet 
openbaar beschikbaar. Het inkoopbeleid is beschikbaar via de gemeentelijke website. Uiteraard worden 
Europese aanbestedingen en ook inhuuropdrachten via talentenregiohuurtin.nl openbaar gemaakt. 
 
Vraag 3 
Uit de Actieagenda blijkt dat het voor het MKB vaak lastig is om toegang te krijgen tot overheidsopdrachten. 
Wat zijn de ervaringen in onze gemeente? 



 
Antwoord 
Hoewel het soms zo is dat de schaal van de inkooptrajecten het voor MKB-ondernemingen lastig maakt om 
zelfstandig in te schrijven zijn de ervaringen in onze gemeente vooral positief. Tijdens bijvoorbeeld de meest 
recente regionale ‘marktdag aanbesteden’, georganiseerd door VNO-NCW in Deventer, hebben Deventer 
inkoopadviseurs een praktische workshop gehouden voor MKB-ondernemingen over hoe in te schrijven op 
overheidsopdrachten. 
 
Vraag 4 
Wordt er in onze gemeente gebruik gemaakt van marktplaatsen en inkoopbureaus? Zo ja, wat zijn de 
ervaringen hiermee?  
 
Antwoord 
Ja, de gemeente Deventer kent een ‘marktplaats’ voor externe inhuur. De ervaring is dat dit een 
laagdrempelige manier toegang geeft voor partijen, waaronder ook MKB-ondernemingen, tot 
inhuuropdrachten vanuit Deventer maar ook vanuit de regionale samenwerking van ‘talentenregio’ gemeenten 
waarmee we dit samen doen. 
 
Vraag 5 
Is het college bereid om de aanbevelingen en acties uit de Actieagenda Beter Aanbesteden toe te passen op 
de werkwijze in onze gemeente, de plaatselijke ondernemers hierbij te betrekken, en de raad te informeren 
over de wijze waarop? 
 
Antwoord 
Ja, de aanbevelingen uit de actieagenda zijn opgenomen in het nieuwe vast te stellen inkoop- en 
aanbestedingsbeleid. Bij de totstandkoming van de actieagenda heeft Deventer overigens actief 
geparticipeerd in de regionale werkgroep en stuurgroep die in Oost Nederland was ingericht. Een aantal 
aanbevelingen uit de actieagenda zijn daarbij overgenomen in de manier waarop in onze regio wordt 
samengewerkt tussen aanbestedende overheden en (vertegenwoordigers van) marktpartijen.  
 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen ir. A.P. Heidema 
 
 
 
 
 


